
RESUM de l’acta de la reunió de junta del dia 01 d’octubre de 2013 

 

 

1. Menjador / Acollida 

S’informa de la bona acollida de la introducció de peix fresc al menú. També es comenta la 

reestructuració dels torns de menjador degut al començament de les activitats extraescolars. 

Després de debatre sobre la viabilitat de fer una distinció econòmica per aquells nens 

d’acollida matinal que arriben a ¾ de 9 s’acaba acordant estudiar la viabilitat de rebaixar el 

preu de l’última ½ hora en bloc. 

 

2. Reunió amb l’equip directiu 

S’informa dels punts tractats a la reunió: celebració del carnestoltes (aprovat en CE la no 

celebració), dates de la setmana monogràfica (de l’11 al 15 de novembre) i la seva connexió 

amb el projecte Comenius i la reunió convocada per direcció per tal de parlar amb la junta 

actual i les persones interessades en formar una nova junta d’AMPA. Arran d’això es torna a 

parlar de la convocatòria d’eleccions a la junta i es presenten les signatures recollides per un 

grup de pares i mares per a demanar aquesta convocatòria. Les eleccions es portaran a terme 

el dia de l’assemblea general de socis (29 d’octubre). Tot aquest tema genera molta 

controvèrsia al voltant de temes passats i tractats en diverses reunions i no aclarits de la forma 

esperada: els comptes de menjador presentats a l’assemblea general passada, l’acomiadament 

de la cuinera.  

 

3. Varis 

Es confirma la data de l’assemblea general de socis: 29 d’octubre. 

El tema dels tiquets dels llibres no s’ha pogut solucionar perquè no s’havia rebut bé tota la 

documentació. 

S’informa del balanç final de les accions per ajudar a subvencionar les colònies i es planteja si 

l’ajuda ha d’anar dirigida a tots els finals de cicle o només a 6è. Es fan dos suggeriments per 

subvencionar les colònies: vendre fotos de cada grup-classe i fer un mercat de 2na mà. 

Es demana per la possibilitat de canviar el model del xandall de l’escola. 

 

 

 

La presidenta aixeca la sessió.  

 


